



Bourbarré, 2<sup>nd</sup> February 2018

Dear customer,

We confirm you that the products manufactured and sold by the division Lactalis Ingredients are not concerned by the alert about infant formula (French Authorities alert of December 2d and 10, 2017, as well as the voluntary recalls of December 21, 2017 and January 12, 2018).

The infant formula products recalled for Salmonella were manufactured in a factory (Craon in France) belonging to a different division of the Lactalis Group, Lactalis Nutrition Santé.

The Skimmed Milk Powder purchased by MIGHTY ALLIANCE (Taiwan) is exclusively coming from the plant Retiers which is not concerned by the recalls.

Jessie BRAIRE  
Customer Quality Manager

A handwritten signature in black ink, appearing to read "Jessie Braire".



**LACTALIS Ingredients**

Tel: + 33 2 99 26 64 52 • Fax: + 33 2 99 26 63 07

Les Placis • 35230 BOURGBARRE • France

*Dairy Ingredients for you*  
[www.lactalisingredients.fr](http://www.lactalisingredients.fr)

## Lactalis Ingredients 聲明書〈中譯內容〉

2018.02.02

敬愛的客戶，我們要向您確認由 Lactalis Ingredients 的部門所生產及販售的產品，您並不需要擔心關於嬰幼兒奶粉的“法國 2017 12 月 2 號 & 12 月 10 號的授權警告”以及“2017 12 月 21 號 & 2018 1 月 12 號的自發性回收”。

由於沙門氏菌因素被回收的嬰幼兒奶粉產品是由法國的 Craon 工廠生產的，且此工廠是屬於 Lactalis 集團的另一個部門：Lactalis 營養 & 健康部門。

Mighty Alliance (Taiwan)所採購的脫脂奶粉是獨一來自 Lactalis Retiers 工廠，並不需要擔憂關於回收的部分。